
InvitatZIUA: Buna ziua, astept intrebarile dumneavoastra! ••

Victor: Buna ziua! Cum credeti ca se va termina procesul lui Nicusor? Este el mai tare ca ANI?

InvitatZIUA: Pentru Victor: Conform Legii 161, legea vizand incompatibilitatile, nu poate fi castigat procesul cu ANI,
dar legea lasa la aprecierea prefectului aplicarea sanctiunii. Prefectul poate analiza cat de grava este fapta si poate sa
nu aplice sanctiunea disciplinara, deoarece in cazul nostru a fost o scapare, o greseala provenita din nearmonizarea
legilor. Nu cred ca problema se pune in acesti termeni: cine este mai tare.

gaby: in tara exista vreun caz asemanator cu al dv? ca banuiesc ca v-ati interesat

InvitatZIUA: Pentru Gaby: Nu, nu exista pentru ca ceilalati prefecti au analizat si au considerat ca fapta nu este atat
de grava cat sa aplice aceasta sanctiune.

gaby: este interesant ceva. la aceasta ora, tot de la 11.00, este pe adevarul, la interviu ca aici unde sunteti dv Horia
Georgescu de la ANI. oare se vor discuta si cazurile de la constanta?

gaby: chiar sa stiti ca acum vorbeste georgescu despre nicusor constantinescu

Eugen: Daca pierdeti procesul cu ANI aveti de gand sa va retrageti din politica?

gaby: in cazul lui asa este legea

InvitatZIUA: Pentru Gaby: Banuiesc ca da, pentru ca s-a discutat si in Comisia Juridica in Parlament.

InvitatZIUA: Pentru Eugen: Nu, pentru ca sper, ca prin toate actiunile mele sa reusesc sa se indrepte ceva in aceasta
zona, iar in politica sa nu mai existe atata mizerie. Daca prin ceea ce mi s-a intamplat mie, colegii mei care se afla in
aceeasi situatie vor avea de castigat prin modificarea legii, astfel incat sa-si vada de activitate in continuare linistiti, eu
sunt multumit ca s-a facut un pas spre indreptarea unei erori.

gica: credeti ca are totusi ceva prefectul cu dv? sau cu primarii pdl?

InvitatZIUA: Pentru Gica: Este o lupta politica, iar dupa parerea mea ea are drept tinta alegerile locale din 2016,
scotand prin acest act din cursa electorala toti primarii importanti ai judetului, majoritatea fiind primari PSD. Se creeaza
astfel un avantaj pentru PNL.

InvitatZIUA: Va multumesc si va doresc o zi buna! ••




